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GEMEENTE WEMMEL 

Gemeenteraad donderdag 23 maart 2017 
 

Besluitvorming 
 

 

In toepassing van artikel 252 van het gemeentedecreet. 

 

Aanwezig : Raf De Visscher, voorzitter; Walter Vansteenkiste, burgemeester; 
Christine Lemmens, Marcel Van Langenhove, Bernard Carpriau, 

Monique Van der Straeten, Vincent Jonckheere, schepenen; 
Christian Andries, Didier Noltincx, Roger Mertens, Roberto 

Galluccio, Jeannine Sarels, Alain Stubbe, Thierry Mombeek, Koen 

Weemaes, Wies Herpol, Steve Goeman, Monique Froment, Veerle 
Haemers, Eugène Verbist, Marie Christine Nys, Marc De Groote, 

raadsleden; Katrien De Taeye, gemeentesecretaris;  
  

 

Verontschuldigd : 

 

Jacqueline Moreau, Michèle Laemont, raadsleden;  
 

 

Afwezig : 

 

Bernard Hoebanckx, raadslid;  
 

 
Vanaf punt 16 verlaat raadslid Thierry Mombeek de zitting. 
Vanaf punt 17 verlaat raadslid Christian Andries de zitting. 
 

 

 

De gemeenteraadszitting wordt door de voorzitter om 19u30 voor geopend verklaard. 
 

Er is een bijkomend punt: 
Motie om de nachtvluchten en de hinder van de luchthaven van Zaventem te verminderen, ingediend 

door Didier Noltincx, Roberto Galluccio en Roger Mertens. Dit punt wordt aan de dagorde geplaatst en 

wordt als punt 16 behandeld. 
 

Er is een punt bij hoogdringendheid: 
Restobowl: belasting economische vestiging AJ 2014 - dadingsovereenkomst. Dit punt wordt aan de 

dagorde geplaatst en als punt 18 behandeld in besloten zitting. 
Dit wordt goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

 

 
OPENBARE ZITTING 

 

 1. Notulen van de gemeenteraad van 23/02/2017. Goedgekeurd met 20 stemmen voor bij 1 

onthouding (Thierry Mombeek) bij 1 niet gestemd (Marc De Groote). 

 2. Installatie nieuw gemeenteraadslid. De heer Marc De Groote legt in handen van de voorzitter de 

eed af en wordt geïnstalleerd als gemeenteraadslid. 

 3. Verkoop schrijnwerkerij. Goedgekeurd met 15 stemmen voor bij 7 stemmen tegen (Bernard 

Carpriau, Didier Noltincx, Roger Mertens, Roberto Galluccio, Jeannine Sarels, Alain Stubbe en 

Eugène Verbist). 
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 4. Online biedingen voor de verkoop van onroerende goederen. Goedgekeurd met 15 stemmen 

voor bij 6 stemmen tegen (Didier Noltincx, Roger Mertens, Roberto Galluccio, Jeannine Sarels, 

Alain Stubbe en Eugène Verbist) bij 1 onthouding (Bernard Carpriau). 

 5. Gemeentelijk reglement tot goedkeuring van de code voor infrastructuur- en nutswerken langs 

gemeentewegen. Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

 6. Wijziging aanvullend verkeersreglement: uitbreiding bebouwde kom "Wemmel" met de 

Panoramastraat en Koningin Elisabethlaan. Goedgekeurd met 21 stemmen voor bij 1 

onthouding (Monique Froment). 

 7. Inzameling gemengde plastics: aanpassing afvalreglement. Goedgekeurd met eenparigheid van 

stemmen. 

 8. Interlokale vereniging IT punt : aanpassing overeenkomst. Goedgekeurd met eenparigheid van 

stemmen. 

 9. Opvolging IWVB - oprichting overlegorgaan. Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Walter Vansteenkiste wordt bij geheime stemming aangeduid als afgevaardigde in het 

overlegorgaan met 20 stemmen voor bij 1 tegen en 1 onthouding. 

 10. Oprichting dienstverlenende vereniging TMVS : goedkeuring voorstel overlegorgaan. 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.  

 11. Commissie patrimonium en mobiliteit: vervanging voorzitter. In openbare zitting en bij geheime 

stemming wordt Raf De Visscher aangeduid als voorzitter met 14 stemmen voor. 

 12. Zonnige Woonst nv: vervanging vertegenwoordiger algemene vergadering. In openbare zitting 

en bij geheime stemming wordt Monique Froment aangeduid als vertegenwoordiger op de 

algemene vergadering met 14 stemmen voor, 5 tegen en 3 onthoudingen. 

 13. Havicrem: vervanging lid kandidaat Raad van Bestuur. In openbare zitting en bij geheime 

stemming wordt Jacqueline Moreau aangeduid als kandidaat met 13 stemmen voor bij 1 

onthouding. 

 14. Vivaqua: vervanging vertegenwoordiger Vlaams Gewestelijk Overlegcomité. In openbare zitting 

en bij geheime stemming wordt Walter Vansteenkiste aangeduid als vertegenwoordiger met 14 

stemmen voor bij 1 onthouding. 

 15. Regionaal Landschap Groene Corridor vzw: kennisname agenda, aanduiding kandidaat 

bestuurder en aanduiding vertegenwoordigers in algemene en buitengewone vergadering. In 

openbare zitting en bij geheime stemming wordt Koen Weemaes aangeduid als 

vertegenwoordiger met 13 stemmen voor bij 6 tegen en 2 onthoudingen. 

  Vincent Jonckheere wordt aangeduid als vertegenwoordiger en kandidaat bestuurslid met 13 

stemmen voor bij 6 tegen en 3 onthoudingen. 

 16. Motie om de nachtvluchten en de hinder van de luchthaven van Zaventem te verminderen. 

  Niet goedgekeurd met 6 stemmen voor bij 14 stemmen tegen (Walter Vansteenkiste, Christine 

Lemmens, Marcel Van Langenhove, Monique Van der Straeten, Vincent Jonckheere, Christian 

Andries, Koen Weemaes, Wies Herpol, Steve Goeman, Monique Froment, Veerle Haemers, 

Marie Christine Nys, Raf De Visscher en Marc De Groote) bij 1 onthouding (Jeannine Sarels). 

 

 

MONDELINGE VRAGEN DOOR GEMEENTERAADSLEDEN 

 
Roger Mertens 

 
Heeft vragen met betrekking tot de afvalinzameling : 

 

- Vraagt of er sluikstortingen vastgesteld werden in het laatste jaar? In welke wijken? Zijn er GAS 
boetes uitgeschreven en voor welk bedrag? 
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Schepen Jonckheere antwoordt dat het aantal gevallen van sluikstorten niet verhoogd is. Er is wel 
vastgesteld dat het sluikstorten voornamelijk veroorzaakt wordt door gebruik van foutieve zakken. 

 

- Stelt dat een aantal burgers klagen over de kosten van het containerpark. Komen er nog evenveel 
bezoekers als voor de invoering van het betalende systeem? 

Schepen Jonckheere antwoordt dat het aantal bezoeken verminderd is. Exacte cijfers zullen 
meegedeeld worden. 

 
- Vraagt of de ophaling van grof vuil als succesvol kan beschouwd worden nu er slechts 4 ophalingen 

per jaar zijn, de inwoners verplicht moeten aanwezig zijn en de prijs verhoogd is. 

Schepen Jonckheere antwoordt dat het plaatsen van groot huisvuil op de stoep in strijd is met de wet 
en als sluikstorten wordt beschouwd. Vandaar dat wij ons reglement dienden aan te passen. Deze 

regeling is van toepassing in heel Vlaanderen.  
De burgemeester vult aan dat sommige mensen steevast verkeerde zakken op verkeerde tijdstippen 

buiten zetten Het huisvuilreglement aanpassen zal deze problemen niet verhelpen. 

Exacte cijfers betreffende het sluikstorten en het containerpark zullen worden meegedeeld. 
 

Eugène Verbist 
 

Merkt op dat er een verkeersbord “niet parkeren” op minder dan 5 m staat van het zebrapad op het 
kruispunt van de Prins Boudewijnlaan en de Is. Meyskensstraat. Dit is verwarrend. Schepen Carpriau 

antwoordt dat het bord zal verplaatst worden of dat er witte markeringen zullen aangebracht worden. 

 
Didier Noltincx 

 
- Stelt dat de bewoners op het Lt. Graffplein zich niet meer veilig voelen door het aanwezige 

gokkantoor. Hij vraagt of de plastiek op de ruiten kan verwijderd worden en welke maatregelen er 

zullen genomen worden om de veiligheid te herstellen. 
De burgemeester antwoordt dat het verplicht is ter bescherming van de klanten om het gebouw 

ondoorzichtig te maken. Het is de commissie voor kansspelen die beslist of een gokkantoor voldoet 
aan alle vereisten. 

De problematiek op het Lt. Graffplein is gekend, de politie is op de hoogte en de burgemeester haalt 

aan om bij klachten deze door te geven aan de bevoegde diensten. 
 

- Stelt dat er een negatief advies is van de brandweer voor de nieuwe gebouwen van “De Eekhoorn” 
en vraagt hoe dit kan opgelost worden. De burgemeester antwoordt dat er onderhandelingen lopen 

met de aannemer, de architect en de brandweer om alles in orde te brengen.  
 

- Stelt dat er problemen zijn met de kwantiteit en de kwaliteit van de schoolmaaltijden. De 

burgemeester antwoordt dat de problemen gekend zijn. Er zijn problemen met sommige leveranciers 
binnen het raamcontract. Er is overleg met het OCMW. 

 
 

Roberto Galluccio 

 
Stelt dat de gemeente in 2015 beslist heeft om de betalingen van de kinderopvang te informatiseren. 

Gezien het systeem oorspronkelijk niet naar behoren werkte, werden de voorziene prijsverhogingen 
niet toegepast. Deze werden in 2016 verrekend en er werden aanmaningen voor verstuurd. Hij vraagt 

of er geen amnestie kan verleend worden voor de verhogingen gezien de bedragen bij sommige 
ouders hoog opgelopen zijn. Schepen Van der Straeten antwoordt dat het  I-school systeem 

moeizaam werkt. Ouders die het systeem correct toepassen en op voorhand inschrijven en betalen 

hebben geen bijkomende kosten. Wie de procedure niet volgt, betaalt toeslagen. 
 

Koen Weemaes 
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- Vraagt naar de stand van zaken van het vernieuwde NEO-projekt. De burgemeester antwoordt dat 
we uitgenodigd zijn op de vergadering. 

 

- Stelt dat op 25/03 Earth hour plaats vindt en vraagt of Wemmel de lichten gaat doven. De 
burgemeester antwoordt dat Sibelgas kosten aanrekent om de elektriciteit uit en aan te schakelen. 

 
- Vraagt naar een stand van zaken omtrent het Eurostadion op parking C 

De burgemeester antwoordt dat Ruimte Vlaanderen een negatief advies heeft gegeven voor de bouw.  
Dit advies is bindend voor Grimbergen. 

De buurtweg zelf is ook nog altijd niet afgeschaft.  De bestendige deputatie dient zich hierover nog uit 

te spreken. 
Er zijn bovendien nog diverse juridische procedures mogelijk en de gemeente zal met bijstand van 

haar raadsman hierop beroep doen. 
Momenteel zijn er wel graafwerken bezig doch die zijn toegelaten in het kader van archeologisch 

onderzoek. 

 
 

BESLOTEN ZITTING 

 

 17. Personeelslid: verlenging proefperiode. Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

 18. Restobowl:  Belasting economische vestiging AJ 2014 - Dadingsovereenkomst. Goedgekeurd 

met 18 stemmen voor bij 2 onthoudingen (Roger Mertens en Eugène Verbist). 

 

 

 

Deze lijst met beknopte omschrijving van de besluiten ligt ter inzage bij het gemeentesecretariaat, op 

het gemeentehuis te Dr. H. Folletlaan 28 - 1780 Wemmel, tijdens de openingsuren en dit tot en met 

21/04/2017 

 

Wemmel, 03/04/2017 
 

in opdracht:  

De gemeentesecretaris De voorzitter 
KATRIEN DE TAEYE RAF DE VISSCHER 

  
 


